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Kennismaken met...

Frans-Luuk Bouwers
logistiek makelaar 
Per 1 januari 2025 is het kernwinkelgebied in Amersfoort een 
zero emissie zone voor stadslogistiek. Vanaf die datum worden 
de bedrijven in dit gebied bevoorraad met schone voertuigen. 
Om deze overgang zo soepel mogelijk te laten verlopen, 
brengt de logistiek makelaar Frans-Luuk Bouwers samen met 
ondernemers kansen in kaart.

Wat is een logistiek makelaar?
De logistiek makelaar, Frans-Luuk Brouwer, helpt ondernemers bij de 
veranderingen op het gebied van Zero Emissie Stadslogistiek. Deze zijn voor 
iedere ondernemer weer net wat anders. Daardoor kunnen de oplossingen ook 
verschillend zijn. Samen kijken ze naar wat goed bij het bedrijf past.

Wie is Frans-Luuk Bouwers? 
Ik ben al ruim 15 jaar actief in de logistieke sector bij grote ondernemingen 
als PostNL, maar de laatste 9 jaar uitsluitend bezig als ondernemer in de 
stadslogistiek. Door de ruime ervaring die ik heb, ken ik de sector goed 
en weet ik wat ondernemers op zich af krijgen. Naast de rol van logistiek 
makelaar ben ik sinds 1 april ook docent bij Logistics Management aan de 
Hogeschool Utrecht. 
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Wat kun jij betekenen voor de ondernemers?
Ongeacht waar de ondernemer in de keten zit, kijken we samen naar 
de impact van de verandering op zijn of haar organisatie. Wie moet je 
informeren, wat moet je zelf veranderen, kunnen we zaken versnellen, 
welke vragen moeten we nog beantwoorden en zijn er onderwerpen die nu 
aandacht vergen. 

Hoe ga je dat aanpakken?
Graag maak ik het voor de ondernemer zo concreet mogelijk, dus we 
starten met het in kaart brengen van de logistiek partners en welke 
verantwoordelijkheid de ondernemer heeft. Soms raakt het z’n eigen 
wagenpark, maar vaak ook niet. Dan kijken we samen welke impact er op 
de bedrijfsvoering is en welke oplossingen daarbij horen. Kunnen logistieke 
dienstverleners het prima zelf of moeten we ze helpen met het vergroenen 
van het wagenpark? Soms leg ik verbindingen naar andere partners uit de 
stad, zodat er een samenwerking ontstaat. Elk voertuig wat er minder rijdt is 
tenslotte de meest duurzame oplossing!

Bezoek je alleen ondernemers in het kernwinkelgebied?
Zeker niet! Er zijn heel veel lokale leveranciers die buiten het kernwinkelgebied 
liggen en die wel leveren in het gebied. Zij hebben een zelfde uitdaging en ook 
hulp nodig. Het kan ook voorkomen dat ik met of namens de ondernemer in 
contact kom met een leverancier die buiten de stad ligt. 

Heb je vragen, wil je een afspraak? Op woensdagen en donderdagen kan ik 
uitstekend in gesprek, dus mail me en we maken een afspraak!
frans-luuk@lastmileexpert.nl

www.amersfoort.nl/zes

Foto: Amersfoort 19 april 2023

Contact met Frans-Luuk >>

2025
Zero Emissie Stadslogistiek

mailto:frans-luuk%40lastmileexpert.nl?subject=
https://www.amersfoort.nl/zero-emissie-stadslogistiek-zes-uitstootvrij-bevoorraden-0
mailto:frans-luuk%40lastmileexpert.nl?subject=

